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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:1928 EBO-lagen

Sedan 1994 ger EBO-lagen rätt för asylsökande att under asylprocessen bosätta 
sig någon annanstans än i Migrationsverkets boenden, vilket har lett till en 
omfattande segregation och sociala problem i vissa områden. Förra året 
ändrades lagen så att asylsökande som flyttar till problemtyngda 
bostadsområden mister sin dagersättning.

Att döma av Migrationsverkets statistik har lagändringen inte gett önskat 
resultat. Mellan den 1 juli och den 31 december 2020 har 2 195 asylsökande 
valt att bo i utsatta områden. Detta skapar ännu större problem i dessa områden 
med bland annat trångboddhet och svarthandel med hyreskontrakt.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Avser ministern att initiera ett avskaffande av EBO-lagen?  

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-22
Besvaras senast
2021-03-03 kl. 12.00


